

Privacy Policy

- We respect User's privacy and recognize the need to protect the personally identifiable information (any information by which User can be identified, such as name, National ID Number, physical and email address, citizenship, and phone number etc.) which and if User shares with us., We would like to assure User that we follow appropriate and necessary standards when it comes to protecting User's privacy on this Website.
- By using or accessing this Website, User agrees to the collection and use of User's Sensitive personal information, or any other data such as, inter alia, your name, email address, sex, age, PIN code, ATIB cards information, password etc., and / or your occupation, etc .
- Some of our web pages including our third party service providers store and use "cookies" so that we can serve User better,
- We will not sell, trade or disclose to third parties any information derived from the registration for, or use of, any online service (including names and addresses and other data) without User's consent,
- We will take appropriate steps to protect the information User shares with us. We have implemented technology and security features and strict policy guidelines to safeguard the privacy of User's personally identifiable information and other data from unauthorized access and improper use or disclosure. We will continue to enhance our security procedures as new technology becomes available.
- If our privacy policy changes in the future, it will be posted here. User should access our privacy policy regularly to ensure that User understands our current policies.
- ATIB will attempt to respond to all reasonable concerns or inquiries on a best efforts basis.
- The User understands and agrees that, because of the nature of the Internet, we may transmit the information collected from User to another country.
- We may change this Privacy Policy from time to time without requiring any consent from anyone and we will post the latest version on this Website.

سياسة الخصوصية

- نحن بصرف السراي للتجارة والاستثمار ATIB نحترم خصوصية معلومات الزبائن ومستخدمين كل مواقع وأدوات المصرف ، ويعتبر الرقم الوطني والبريد الإلكتروني وعنوان الزبون والجنسية وأرقام الهواتف من ضمن هذه المعلومات . نحن نضمن لكل الزبائن استعمالنا لكافة الأدوات القياسية والضرورية للحفاظ على خصوصية الزبائن
- استخدامك أو دخولك لهذه الصفحة، تعتبر موافقة على شروط استخدام المعلومات الشخصية، أو أي بيانات أخرى مثل : الاسم، الرقم الوطني، عنوان البريد الإلكتروني، الجنس، العمر، رمز PIN ، تفاصيل البطاقات المصرفية ، كلمة المرور، المهنة، وما إلى ذلك،
- المواقع والصفحات التي تتبع مصرف السراي للتجارة والاستثمار ATIB ما فيها من برمجيات تستعمل " ملفات تعريف الارتباط " والتي تمكننا من تقديم خدمة أفضل لزبائننا
- لن يبيع مصرف السراي للتجارة والاستثمار ATIB أو يتاجر أو يكشف للغير أية معلومات مستقاة من التسجيل في خدمات الإنترنت أو البطاقات (بما في ذلك الأسماء والعناوين والمعلومات الأخرى) بدون موافقة مسبقة من المستخدم أو الزبون .
- وسوف نتخذ الخطوات المناسبة لحماية معلومات الزبائن والمستخدمين الذين قاموا بمشاركتها معنا .نمتلك أدوات وسياسات أمنية صارمة للمحافظة على خصوصية الزبائن والمستخدمين ومعلوماتهم الشخصية وأية معلومات أخرى من الوصول غير المصرح به أو استخدامها أو الكشف عنها وسنواصل العمل على تعزيز الإجراءات الأمنية والوقائية على التقنيات الجديدة عند توفرها .
- لو حدث أي تغييرات في سياسة الخصوصية في المستقبل، سيتم نشرها هنا . على الزبائن ومستخدمي الموقع الرجوع إلى سياسة الخصوصية بشكل متكرر حتى يفهم الزبون أو مستخدم الموقع السياسات الحالية.
- مصرف السراي للتجارة والاستثمار ATIB سيحاول الرد على جميع التساؤلات أو استفسارات.
- يقر ويوافق مستخدم الموقع بأنه وبسبب طبيعة شبكة الإنترنت، من الممكن إحالة المعلومات التي تم جمعها من المستخدم أو الزبون لبلد آخر،
- اتفاقية الخصوصية يمكن أن تتغير من وقت لوقت دون الرجوع للزبون وسيتم تحديثها مباشرةً بالموقع.